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内容概要

本书精选了马克·吐温各个写作阶段的代表短篇小说，它们都是脍炙人口的经典佳作，其中有早已被
选入我国语文课本中被广大读者熟知和喜爱的作品，相信通过这些作品，读者们能够更加深入地走进
马克·吐温的小说世界中，领略其独特的文学魅力。

本书在对词语进行注释时，主要给出了该词在上下文中的意思，一些重要短语和词语还给出了例句。
由于读者的英文水平各不相同，因此对注释的要求也不尽相同。
在注释本书时，以大学英语四级的水平为参考，主要对超过大学英语四级水平的词汇进行注释，同时
兼顾一些不太常用的词语。
在本书的注释过程中，注释者学习并参考了张友松、叶冬心、董衡巽等翻译家的译著，令注释者获益
匪浅。
注释中没有标注译者姓名的译文，则为注释者本人所译。
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作者简介

作者:(美)马克·吐温(Mark Twain)原
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章节摘录

版权页：Simon Wheeler backed me into a corner and blockaded me therewith his chair,and then sat down and
reeled ofi the monotonousnarrative which follows this paragraph. He never smiled, he neverfrowned,he never
changed his voice from the gendeflowing key towhich he tuned his initial sentence, he never betrayed the
slightestsuspicion of enthusiasm; but all through the interminable narrativethere ran a vein ofimpressive earnestness
and sincerity; which showedme plainly that, so far from his imag:ining that there was anythingridiculous or funny
about his story,he regarded it as a really importantmatter,and admired its two heroes as men of transcendent genius
injinesseC.I let him go on in his own way,and never interrupted himonce."Rev. Leonidas W. H'm,Reverend
Le-well,there was a fellerhere once by the name oflim Smiley,in the winter of '49-or maybeit was the spring of '50-1 
don't recollect exactly, somehow, thoughwhat makes me think it was one or the other is because I rememberthe big
flume warn't finished when he first come to the camp; butanyway,he was the curiousest man about always bett:ing
on anythingthat turned up you ever see,if he could get anybody to bet on theother side; and if he couldn't he'd
change sides. Any way that suitedthe other man would suit him-any way just so's he got a bet,he wassatisfied.
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媒体关注与评论
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编辑推荐
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